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PROTOKÓŁ NR 12/2022 
z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa, które odbyło się dnia 5.12.2022 r. 

w Sali sesyjnej Urzędu Miejskiego w Bieruniu 
 
 
 
Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Opiniowanie projektu budżetu na 2023 rok.  
3. Opiniowanie projektów uchwał: 

a. w sprawie zmiany Uchwały Nr XII/5/2020 Rady Miejskiej w Bieruniu z dnia  
24 września 2020 r. w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 
terenie gminy Bieruń – pozytywna opinia komisji 

b. w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za 
usługi odbierania odpadów komunalnych oraz nieczystości ciekłych na terenie gminy 
Bieruń, 

c. w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
za rok od domku letniskowego na nieruchomości albo od innej nieruchomości 
wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe, 

d. w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi  
z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi. 

4. Sprawy bieżące. 
5. Przyjęcie Protokołu nr 11/2022 z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa  

z dnia 14.11.2022 r.  
 

Ad 1 
Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Jarosław Mokry otworzył posiedzenie komisji. Przywitał 
zaproszonych gości oraz wszystkich obecnych na Sali. Zapytał o uwagi do porządku obrad – Radni nie 
wnieśli żadnych uwag. Na podstawie kworum stwierdził prawomocność podejmowanych przez 
Komisję wniosków, opinii.   
 
Ad 2 
Projekt budżetu w zakresie kompetencji Komisji Bezpieczeństwa przedstawiła i omówiła Skarbnik 
Miasta Dorota Przybyła. 
Podczas dyskusji głos zabrali: Radny Damian Gerycki, Radna Maria Sitko oraz Przewodniczący Komisji 
Bezpieczeństwa, Radny Stanisław Jurecki, Radny Walenty Magiera, którzy pytali m. in. o: 
zaplanowaną kwotę na OSP w budżecie na 2023 r.; uwzględnienie potrzeb OSP; lekki samochód dla 
OSP Bieruń Nowy; użytkowanie budynku OSP w Bieruniu Nowym; zadanie budowy - utworzenia 
selektywnej zbiórki odpadów komunalnych (Kompostowni); „niebilansowany” system 
gospodarowania odpadów komunalnych; podjęte działania w celu uszczelnienia systemu w zakresie 
odbioru odpadów; budowę jednego PSZOK-u; utrzymanie kwoty 31 zł za odbiór odpadów 
komunalnych; etap powstania Kompostowni; ilość zgłoszonych deklaracji za gospodarowanie 
odpadami w związku z dodatkiem węglowym; wyjaśnienia w zakresie budowy Kompostowni  
w stosunku do podjętej uchwały; plany związane z programem niskoemisyjnym; budowę przepustu 
pod ul. Wiślaną oraz rezerwacji kwoty w budżecie na ten cel; współpracę ze Spółka Wodną. 
Na powyższe zapytania odpowiedzi udzielali: Podinspektor Wydziału Bezpieczeństwa i Zarządzania 
Kryzysowego Jakub Szydłowski, Skarbnik Miasta, Zastępca Burmistrza Sebastian Macioł, Naczelnik 
Wydziału Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami Agnieszka Sklorz. 
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Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa przedstawił opinię 
Komisji, którą poddał pod głosowanie: 
 
Opinia 1 
Komisja Bezpieczeństwa pozytywnie opiniuje projekt uchwały w zakresie pozostającym w kompetencji 
Komisji Bezpieczeństwa 
 

za -  1 głos  przeciw – 5 głosów  wstrzym. –  2 głosy  

Opinia nie uzyskał wymaganej większości głosów, przy 1 głosie za, 5 przeciw, 2 wstrzymujących się. 
  
Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa ogłosił 5 minuty przerwy technicznej. Po przerwie wznowiono 
posiedzenie Komisji i przystąpiono do kolejnego  punktu porządku obrad. 
 
Ad 3  
Komisja przystąpiła do zaopiniowania projektów uchwał: 
 

a) w sprawie zmiany Uchwały Nr XII/5/2020 Rady Miejskiej w Bieruniu z dnia  
24 września 2020 r. w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 
terenie gminy Bieruń – pozytywna opinia komisji 
 

Projekt uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami. 
Podczas dyskusji głos zabrali: Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Radny Walenty Magiera, 
Radna Maria Sitko. Radni poruszyli kwestie: weryfikacji i egzekwowania przepisów prawa; świadczenia 
przez BPIK usługi wywozu nieczystości; wysokości kary; kontroli i weryfikacji posiadanych umów  
i faktur; momentu prowadzonych weryfikacji; poinformowania mieszkańców o przedmiotowej 
uchwale; wyjaśnienia interpretacji umowy w zakresie wywozu bądź utylizacji odpadu; argumentacji 
podjęcia przedmiotowej uchwały. Odpowiedzi udzieliła Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Odpadami oraz Zastępca Burmistrza. 
 
Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa poddał projekt 
uchwały pod głosowanie: 
 
Opinia 2 
Komisja Bezpieczeństwa pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały  
Nr XII/5/2020 Rady Miejskiej w Bieruniu z dnia 24 września 2020 r. w sprawie przyjęcia Regulaminu 
utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Bieruń  
 

za -  4 głosy  przeciw – 0 głosów  wstrzym. –  4 głosy  

Opinia została przyjęta większością głosów, przy 4 glosach za, 4 wstrzymujących się. 
 
 

b) w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za 
usługi odbierania odpadów komunalnych oraz nieczystości ciekłych na terenie gminy Bieruń 

 
Projekt uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami. 
Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa poprosił o: doprecyzowanie kwoty określonej w uchwale 
oraz obowiązywania uchwały. Radna Maria Sitko, Radny Walenty Magiera odnieśli się do: jednolitości 
stawki; zbiorników trójkomorowych; oczyszczalni przydomowych i trudności związanych  
z ich przeróbką. Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami oraz Zastępca 
Burmistrza udzielili wyjaśnień. 
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W dalszej części dyskusji Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Radny Walenty Magiera, Radna 
Maria Sitko odnieśli się do wypowiedzi Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Odpadami w zakresie wartości za utylizację nieczystości oraz określonych górnych stawek opłat 
przedstawionych w uchwale. 
 
Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa poddał projekt 
uchwały pod głosowanie: 
 
Opinia 3 
Komisja Bezpieczeństwa pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie określenia górnych stawek 
opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi odbierania odpadów komunalnych oraz 
nieczystości ciekłych na terenie gminy Bieruń 
 

za -  5 głosów  przeciw – 2 głosy  wstrzym. –  1 głos  

Opinia została przyjęta większością głosów, przy 5 głosach za, 2 przeciw, 1 wstrzymującym się. 
 
 

c) w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
za rok od domku letniskowego na nieruchomości albo od innej nieruchomości 
wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe 

 
Projekt uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami. 
Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa oraz Radna Maria Sitko odnieśli się do ilości tego rodzaju 
domów w Mieście; budynków wyłączonych ze zgłoszeń. Wyjaśnień udzielili Naczelnik Wydziału 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami oraz Zastępca Burmistrza. 
 
Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa poddał projekt 
uchwały pod głosowanie: 
 
Opinia 4 
Komisja Bezpieczeństwa pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi za rok od domku letniskowego na nieruchomości 
albo od innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe 
 

za -  5 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. –  3 głosy  

Opinia została przyjęta większością głosów, przy 5 głosach za, 3 wstrzymujących się. 
 
 

d) w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi  
z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi. 

 
Projekt uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami. 
Radna Maria Sitko poruszyła temat powstania jednego PSZOK-u oraz jego lokalizacji do którego 
odniósł się Zastępca Burmistrza. 
 
Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa poddał projekt 
uchwały pod głosowanie: 
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Opinia 5 
Komisja Bezpieczeństwa pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie pokrycia części kosztów 
gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
 

za -  5 głosów  przeciw – 1 głos  wstrzym. –  2 głosy  

Opinia została przyjęta większością głosów, przy 5 głosach za, 1 przeciw, 2 wstrzymujących się. 
 
Ad 4 
Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa nawiązał do propozycji uściślenia „Planu Pracy Komisji 
Bezpieczeństwa na rok 2023” w zakresie dodania tematu „Zieleń w Mieście” w miesiącu lutym oraz 
terminu grudniowego posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa wskazując termin na 1 grudnia 2023 r. na 
godzinę 14:00. 
 
Radny Damian Gerycki odniósł się do oświetlenia miejsca przejścia dla pieszych na ul. Granitowej  
w rejonie Banku przy bramie wjazdowej z Kopalni w zakresie poprawy widoczności, a także możliwości 
uruchomienia na początku roku procedury przetargowej na budowę Miasteczka ruchu drogowego.  
 
Radna Maria Sitko zgłosiła że na ul. Pszennej są dwie dziury (jedna przy skrzyżowaniu, a druga przy 
krzyżu). 
 
Radny Stanisław Jurecki poprosił o potwierdzenie realizacji zgłoszenia dziur na rondzie na  
ul. Warszawskiej. 
 
Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa poprosił o wyjaśnienie kwestii: realizacji części zadania 
związanego z potokiem bijasowickim oraz ewentualną interwencją; opłaty abonamentowej ujętej  
w fakturze za odprowadzanie ścieków, wystawianej przez BPIK. 
 
Zastępca Burmistrza na bieżąco przyjmował zgłoszenia oraz udzielał odpowiedzi, wyjaśnień. 
 
 
Ad 5 
Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa poddał pod głosowanie protokół nr 11/2022 z posiedzenia 
Komisji Bezpieczeństwa z dnia 14.11.2022 r. 
 

za -  8 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Protokół nr 11/2022 został przyjęty jednogłośnie, przy 8 głosach za. 
 
 
Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa po zrealizowaniu porządku, zamknął posiedzenie komisji. 
 
Integralną część protokołu stanowi nagranie opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej.  
 
 
Na tym protokół zakończono.       
Protokołowała:   
Arleta Urbańczyk 

 
Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa  

  
   Jarosław Mokry 

  


